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[Your Name]
[Your Affiliation]
[Your Address]

[Date]

Dear [Editor-in-Chief name],

I/We wish to submit an original research article titled “[Title of Article]” for consideration by Revue SIM. 

I/We believe that this manuscript is appropriate for publication by Revue SIM because [explain the significance and novelty of the work, the addressed problem and why the article belongs in the Revue SIM].

I/We confirm that this article is original and has not been published elsewhere, nor is it under consideration for publication in any other journal. All authors have approved the manuscript and agree to its submission to Revue SIM.

The details of each author's contribution, in line with CRediT (Contributor Roles Taxonomy, https://credit.niso.org/), are as follows:

[Author 1]: [Type of contribution]
[Author 2]: [Type of contribution]

I/we have the following similar manuscripts already published or under consideration for publication in any other journal, from the same project or dataset:

For the editorial role, my/our nominee is [E1] because of [explanation of why this editor is chosen].

My/Our three nominees for reviewers are [R1], [R2], [R3], and their affiliations and emails are:

[R1]: [Explanation of why this reviewer is proposed]
[R2]: [Explanation of why this reviewer is proposed] 
[R3]: [Explanation of why this reviewer is proposed]

The nominees have no conflict of interest with any of the authors of the paper being submitted.

Additionally, I/We have ensured compliance with all ethical guidelines and requirements. 

Please address all correspondence concerning this manuscript to me at [email address].

Thank you for your consideration of this manuscript. 

Sincerely,
[Your name]

[Co-author Name]
[Co-author Affiliation]
[Co-author Address] 
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[Votre Nom, Prénom]
[Votre Affiliation]
[Votre Adresse]

[Date]

Cher/Chère [Nom du Rédacteur en Chef],

Je souhaite/Nous souhaitons soumettre un article de recherche original intitulé "[Titre de l'article]" pour considération à la Revue SIM.

Je crois/Nous croyons que ce manuscrit est approprié pour publication dans la Revue SIM car [expliquer la pertinence et la nouveauté du travail, le problème abordé et pourquoi l'article est dans la cible de la Revue SIM].

Je confirme/Nous confirmons que cet article est original et n'a été publié nulle part ailleurs, ni n'est en cours d'examen pour publication dans une autre revue. Tous les auteurs ont approuvé le manuscrit et acceptent sa soumission à la Revue SIM.

Les détails de la contribution de chaque auteur, conformément à CRediT (Taxonomie des rôles des contributeurs, https://credit.niso.org/), sont les suivants :

[Auteur 1] : [Type de contribution]
[Auteur 2] : [Type de contribution]

J’ai/Nous avons les manuscrits similaires suivants déjà publiés ou en cours d'examen pour publication dans une autre revue, provenant du même projet ou jeu de données :

Pour le rôle de rédacteur en charge de cette soumission, mon/notre candidat est [E1] en raison de [explication de pourquoi cet éditeur est choisi].

Mes/Nos trois candidats pour le rôle de relecteurs sont [R1], [R2], [R3], et leurs affiliations et adresses électroniques sont :

[R1] : [Explication de pourquoi ce relecteur est proposé]
[R2] : [Explication de pourquoi ce relecteur est proposé]
[R3] : [Explication de pourquoi ce relecteur est proposé]

Les candidats n'ont aucun conflit d'intérêts avec aucun des auteurs de l'article soumis.

De plus, j'ai/nous avons assuré la conformité avec toutes les lignes directrices et exigences éthiques.

Veuillez adresser toute correspondance concernant ce manuscrit à [adresse électronique].

Je vous remercie/Nous vous remercions de l'attention que vous porterez à ce manuscrit.

Cordialement,
[Votre nom]

[Nom du co-auteur]
[Affiliation du co-auteur]
[Adresse du co-auteur]
